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Geachte heer Jongeneel, 

 

Op 29 augustus jl. stelde u artikel 39 vragen over de mishandeling van een jongeman 

op station Sliedrecht. Met deze brief beantwoorden wij uw vragen.  
 

Vraag 1: Bent u op de hoogte van het bericht ‘Jongeman ernstig mishandeld door 
groep op station Sliedrecht’ op Sliedrecht24.nl van 29 augustus jl.? 
 
Antwoord: Ja. 

 

Vraag 2: Hoe beoordeelt u deze zware mishandeling door Marokkaanse “jongeren" bij 
station Sliedrecht, omdat de voetganger de Marokkaanse scooterrijder geen voorrang 
verleent bij het zebrapad? 
 

Antwoord: Zinloos geweld is ontoelaatbaar. 

 
Vraag 3: Hangen er camera’s bij alle treinstations in Sliedrecht zodat deze daders 
kunnen worden opgespoord? 
 

Antwoord: Er hangen geen camera's op station Sliedrecht. Op station Sliedrecht 
Baanhoek-West hangen wel camera's. 

 

Vraag 3a: Zo ja, zijn de beelden aan de politie overgedragen? 
 

Antwoord: n.v.t. 
 

Vraag 3b:  
Zo niet, waarom zijn de beelden niet overgedragen aan de politie? 
 

Antwoord: n.v.t. 
 

Vraag 4: Zo niet, waarom heeft de gemeente Sliedrecht ervoor gekozen om geen 
camera’s op te hangen bij Station Sliedrecht en Station Baanhoek? 
 

Antwoord: Op station Baanhoek-West hangen camera's. Voor station Sliedrecht geldt 
dat er een afspraak ligt om ook daar camera's op te hangen. De gemeentes langs de 

Merwede-Lingelijn hebben afgesproken om alle stations van camera's te voorzien. In 
Sliedrecht is dit nog niet gebeurd omdat de herinrichting van de stationsomgeving nog 

niet geheel is afgerond. 

 



Vraag 5: Bent u met mij van mening dat er cameratoezicht moet komen op alle 
treinstations in Sliedrecht? 
 

Antwoord: Ja, zie antwoord op vraag 4. 
 

Vraag 6: Wat heeft de wijkagent/ Politie Rotterdam tot nu toe gedaan om de verdachten 
te vinden? 
 

Antwoord: Strafrecht is een zaak van de politie en het Openbaar Ministerie. Hierover kan 
de gemeente geen uitspraken doen.  

 

 
Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Sliedrecht, 
De secretaris,                De burgemeester, 

 
  

  

H.F. van Breugel           drs. A.P.J. van Hemmen 

 


